
 
 
 
НАУЧНОМ ВЕЋУ ИНСТИТУТА ЗА ФИЗИКУ 
 
 

Београд, 2.11.2020. године 
Поштоване колегинице и колеге, 
 
Веће института Универзитета у Београду је 27.10.2020. године, на лични захтев 
разрешило др Павла Павловића научног саветника Института за биолошка истраживања 
„Синиша Станковић“ чланства у Савету Универзитета у Београду.  
 
Част ми је да као директор Института за физику предложим Научном већу да подржи 
кандидатуру др Саше Дујка, научног саветника Института за физику за упражњено 
место члана Савета из редова института. Изузетно је важно да институте у оквиру 
Универзитета представља квалитетан истраживач какав је колега Дујко. Сигуран сам да 
ће Веће института Универзитета на својој наредној седници подржати кандидата кога 
предложи Научно веће Института за физику. 
 
Колега Дујко је потврдио своју спремност да буде предложен за члана Савета као и то 
да не постоје потенцијални сукоби интереса због његовог чланства у другим телима. О 
његовој могућој кандидатури сам већ разговарао са проф. др Иванком Поповић, 
ректором Универизитета у Београду, и добио њену подршку, као и захвалност 
Институту за физику што активно ради на што бржем комплетирању чланства Савета. 
О овоме сам се консултовао и са проф. др Александром Поповићем, председником 
Савета. 
 
Молим др Жељку Никитовић, председника Научног већа Института за физику, да 
гласање о кандидатури колеге Дујка уврсти у дневни ред следеће седнице, а да пре 
седнице ово писмо проследи свим члановима већа. Молим чланове Научног већа да 
подрже ову кандидатуру. 
 
 

 Са поштовањем,  
 

 
 


